
 

 

 

Praha 13. 12. 2022 

 

 

Zápis z kolegia děkana ze dne 13. 12. 2022 

 

Přítomni: dr. Pětová, dr. Holeček, dr. Vrabec, dr. Jeníčková, Mgr. Strnad, doc. Seidlová Málková, 

P. Černochová 

Přítomni distančně: dr. Tuček, dr. Zika, doc. Holmerová, prof. Novotný 

 

Body: 

1) Informace děkanky 

- Česká hlava (4. 12.) – pozitivní ohlasy na televizní přenos  

- Setkání ad Cooperatia – prorektor Krištoufek (5. 12.)  

- Setkání s vedoucími kateder (6. 12.) – Vedoucí kateder by uvítali, aby poptávky na účast  

na promocích šly přes vedoucí kateder.  Na základě požadavku dr. M. Novotné připraví dr. 

Holeček, proděkan pro přijímací řízení v pregraduálním studiu, tabulku „průchodnosti“ dle 

čísel z posledních let. 

- Vědecká rada FHS (8. 12.) – Vědecká rada se sešla hybridně, docentura dr. Bierhanzla 

byla schválena. Schváleny byly také nové SP a noví členové komisí SZZ.  

- RKR (12. 12.) – rektorát uvítá další nápady na zjednodušení různých agend a postupů. 

Výzva k pedagogickým kompetencím má být odeslána do 15. 12. Prorektor Kuklík mluvil o 

změnách ve formulářích pro habilitační a jmenovací řízení od začátku příštího roku i o dalších 

věcných změnách. V nejbližších dnech obdržíme Závěrečnou zprávu Propagačního označení 

Univerzity Karlovy. 

Od příštího roku dojde k navýšení prostředků na podporu ukrajinských spolupracovníků, 

status uprchlíka již nebude třeba. Zdroj financování nebyl zmíněn.  

Prorektor Polák děkuje za kontrolní zprávy a připomíná nominace studentů a pedagogů do 

nového hodnotícího modulu. Doc. Seidlová Málková navrhuje dr. Špeciána, kolegium souhlasí. 

Z řad studentů byl jako vhodný kandidát zmíněn Michael Kralert. 

 

2) Finanční kontrola – další postup – stipendia: v pátek 16. prosince proběhnou setkání 

s vedoucími pracovníky, kteří budou seznámeni se systémem Vnitřní finanční kontroly. Velmi 

důležitou skupinou finančních operací jsou stipendia. Děkanka si vyžádala seznam stipendií, 

na jehož základě vytvoříme seznam příkazců a správců rozpočtu. Potřebné dokumenty 

připravuje Ing. Voneš.  



 

 

 

 

 3) Cooperatia – další kroky a setkání – proběhne ve čtvrtek 15. prosince 2022 

 

4) Principy karierního rozvoje – další postup 

- termín info-setkání k nabízenému elektronickému formuláři FF UK 

 

5) Dotazník ad rovné příležitosti - fakulta je vstřícná ke všem zaměstnancům a jediným 

kritériem je odbornost. 

 

Různé:  

Proděkan pro informační systémy dr. Holeček informoval o zasedání univerzitní rady CePIT 

k reformě SIS. V příštím roce proběhne inovace modulu pro registraci kurzů. Schůzka na 

fakultě proběhne v lednu.  

Proděkanka dr. Jeníčková informovala hodnocení nových studijních programů.  

Kontrolní zpráva obecné antropologie – proděkanka Jeníčková zprávu zpracovala s dr. 

Horským.  

Doc. Seidlová Málková informovala o tom, že dr. Kuřík by chtěl podat projekt PRIMUS, byl 

požádán, aby do konce ledna předložil záměr.  Kolegiu bude předloženo v lednu.  

 

 

Zapsala: Pavla Černochová  

 

 


